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1. Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH: 

1. “U kojoj su fazi aktivnosti u vezi sa zaključivanjem Ugovora o državnoj granici 

između BiH i susjednih zemalja? Koji su problemi i rješavaju li se?  

2.  Kada će započeti proces akreditacije sveučilišta u BiH u skladu sa Zakonom o 

visokom obrazovanju, koji su problemi i rješavaju li se ti problemi?” 

2. Inicijativa upućena Vijeću ministara BiH: “Predlažem da Vijeće ministara BiH pripremi i 

u parlamentarnu proceduru uputi Informaciju o provedbi Okvirnog zakona o osnovnom i 

srednjem obrazovanju u BiH.  Ovo se posebno odnosi na zajedničke nastavne jezgre.” 

 


